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АННОТАЦИЯ: 
В статье рассматривается взаимодействие основных направлений развития цифровой экономики, формулируется 

основная проблема развития транспортных сетей связи единой сети электросвязи РФ с учетом требований экосистемы 
цифровой экономики, удовлетворения потребностей ключевых пользователей и оптимизации затрат операторов связи. 
Представлены возможные методы реконструкции и строительства транспортных сетей связи единой сети электросвязи РФ. 

The article discusses the interaction of the main development directions of Russian Federation digital economy, 
formulates the main problem of the development of Russian Federation telecommunication transport networks, taking into account 
the requirements of the digital economy ecosystem, meeting the needs of key users and optimizing the costs of telecom operators. 
Possible methods of reconstruction and construction of Russian Federation telecommunication transport networks are presented. 
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